
Protokół Nr 27/2017
z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty,

Kultury Sportu i Zdrowia
Rady Gminy Miedźno

odbytego w dniu 20 kwietnia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji:
1. Adam Leśnikowski – przewodniczący;
2. Jan Paliwoda – wiceprzewodniczący;
3. Zdzisław Bęben;
4. Grażyna Gorzałka;
5. Zbigniew Graj;
6. Mirosław Oziembała;
7. Barbara Piątek;
8. Mirosław Zawada;
9. Mirosław Zielonka.

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:
1. Piotr Derejczyk - Wójt;
2. Agnieszka Związek – Sekretarz;
3. Andrzej Kluczny – Skarbnik;
4. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady Gminy;
5. Krzysztof Zyśk – inspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej;
6. Tomasz Jarzębski – animator boisk orlik;
7. Michał Leśnikowski – opiekun hali sportowej.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Informacja o działalności boisk sportowych Orlik. 
3. Informacja z działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą.
4. Analiza wykonania budżetu gminy za 2016 rok na podstawie sprawozdania Wójta.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał. 
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad dokonał
przewodniczący Komisji  Adam Leśnikowski,  informując  jednocześnie  o  możliwości  zgłaszania
zmian do porządku obrad.
Wobec  braku  propozycji  zmian  Przewodniczący  poddał  porządek  posiedzenia  
pod głosowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:

 głosów „za” - 9✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad pkt. 2.Informacja o działalności boisk sportowych Orlik. 
Informację dotyczącą działalności boisk sportowych Orlik przedstawił Tomasz Jarzębski. Stanowi
ona załącznik nr 1 do protokołu.
Radny Bęben zapytał jak wyglądają treningi wspomnianych grup w okresie zimowym.
Pan Tomasz Jarzębski odpowiedział, że zimą wszystkie grupy trenują na sali gimnastycznej szkoły



podstawowej oraz gimnazjum w Miedźnie. Raz w tygodniu grupa seniorów korzysta także z hali
sportowej w Ostrowach nad Okszą.
Radny  Paliwoda  zapytał  czy  osoby  korzystające  z  orlika  są  ubezpieczone.  Zapytał  kto  jest
odpowiedzialny, jeśli podczas zajęć sportowych stanie się jakiś wypadek.
Pan  Tomasz  Jarzębski  odpowiedział,  że  zawodnicy  ubezpieczeni  są  w  klubach  sportowych,  w
których grają, natomiast  pozostałe osoby wchodzą na orlik na własną odpowiedzialność. Dodał, że
ubezpieczenie  zawodników  nawet  podczas  organizowanych  tam  turniejów  jest  we  własnym
zakresie. Taki zapis widnieje w regulaminach organizowanych tam rozgrywek.
Ad pkt. 3. Informacja z działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą.
Informację z działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą przedstawił opiekun hali Michał
Leśnikowski. Stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu.
Radna Gorzałka powiedziała,  że jej  zdaniem, jeśli  organizowany jest  turniej  strażacki  to  każda
jednostka OSP z terenu Gminy powinna brać w nim udział. 
Pan Michał Leśnikowski odpowiedział, że Gmina nie była organizatorem turnieju „Strażak CUP”.
Odbywał się on w Pankach. Z hali korzystali po raz pierwszy strażacy z jednostek OSP Miedźno
oraz Ostrów nad Okszą, co zaowocowało zdobyciem podium w ww. turnieju. 
Radna Gorzałka powiedziała, że na szczeblu gminnym można zrobić eliminacje spośród drużyn
jednostek OSP, a dwie najlepsze wysłać na turniej do Panek.
Pan Michał Leśnikowski odpowiedział, że regulamin rozgrywek był tak skonstruowany, że i tak
każda chętna drużyna zostałaby przyjęta. 
Radny Bęben dodał, że turniej organizowany był przez OSP Panki, gmina nie miała więc wpływu
na jego formułę.
Ad pkt. 4. Analiza wykonania budżetu gminy za 2016 rok na podstawie sprawozdania Wójta.
Skarbnik poinformował, że do 31 marca organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego
(JST),  a  więc  wójt  ma  obowiązek  przedstawić  organowi  stanowiącemu  oraz  regionalnej  izbie
obrachunkowej (RIO) sprawozdanie roczne z wykonania budżetu JST. Sprawozdanie takie zostało
przyjęte zarządzeniem wójta nr 32/2017 z dnia 31 marca 2017 r. Zostało ono przekazane wszystkim
radnym oraz zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej (BIP). Skarbnik dodał, że wszystkie
dane zostało jasno i dokładnie ujęte w sprawozdaniu. Jeśli pojawią się jakieś pytania udzieli on
odpowiedni. 
Radna Gorzałka zapytała co z wolnymi środkami.
Skarbnik odpowiedział, że wolne środki będzie chciał zagospodarować na najbliższej sesji.
Radny Graj zapytał o termin najbliższej sesji.
Skarbnik odpowiedział, że najbliższa sesja odbędzie się nie wcześniej niż po weekendzie majowym.
Jeśli chodzi o nadwyżkę w budżecie zostanie ona wykorzystana do zapłaty za inwestycję budowy
kanalizacji  w Ostrowach nad Okszą.  W maju  zapłacona zostanie  pierwsza  jej  część,  natomiast
kolejna w październiku.
Radny Oziembała zapytał dlaczego inwestycja ta się tak przedłuża.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  chodzi  tutaj  głównie  o  różnego  rodzaju  uzgodnienia  czy  odbiór.
Wszystkie te działania wydłużają całą procedurę.
Przewodniczący Leśnikowski zapytał co ze sprawą oświetlenia.
Sekretarz odpowiedziała, że w chwili obecnej można otrzymać dotację na inne projekty i na tym
skupia się Gmina m.in. kanalizacja. Modernizacja oświetlenia wyłącznie z budżetu gminy byłaby
sporym jego obciążeniem.
Przewodniczący Idasz powiedział,  że  Gmina płaci  jedną z  najwyższych stawek za konserwację
lamp, które i tak nie są jej własnością.
Sekretarz  korzystając  z  okazji  przedstawiła  radnym  nowego  pracownika  Referatu  Inwestycji  i
Gospodarki Komunalnej – pana Krzysztofa Zyśka. Dodała, że będzie on odpowiadał w jej referacie
za  zadania  związane  z  inwestycjami,  zamówieniami  publicznymi  i  ogólną  organizacją  pracy w
referacie.
Radna Gorzałka zapytała o remont ulicy Kasztanowej w Ostrowach nad Okszą.
Sekretarz odpowiedziała, że ogłoszony został przetarg, a całość jest w trakcie realizacji.



Radna  Gorzałka  zapytała  czy  w  przetargu  zostały  ujęte  także  inne  ulice  m.in.  Stawowa  czy
Dębowa.
Sekretarz odpowiedziała, że ujęta została tylko ulica Kasztanowa.
Radna Gorzałka powiedziała, że ostatnie opady śniegu i złe warunki atmosferyczne zniszczyły dużo
drzew.  Przed  komisją  miała  okazję  przejechać  się  drogami  w  kierunku  Borowej  czy  Kocina.
Zgłosiła, że na poboczach leży dużo gałęzi i ktoś powinien to posprzątać.
Wójt odpowiedział, że zarządca drogi powinien utrzymać ją w odpowiednim stanie. Dodał, że nie
ma  na  tyle  zasobów,  by  czyścić  prywatne  działki  mieszkańców.  Jest  to  obowiązek  każdego
właściciela. Straż wykonała swoje zadanie poprzez uczynienie dróg przejezdnymi, a teraz każdy
powinien na swoim terenie posprzątać. 
Ad. pkt. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
W związku z brakiem projektów uchwal do zaopiniowania przewodniczący przeszedł do kolejnego
punktu w porządu obrad.
Ad. pkt. 6. Sprawy różne.
Ze względu na wcześniejsze bieżące udzielanie odpowiedzi podczas posiedzenie komisji tematu
spraw różnych nie podjęto.
Ad. pkt. 7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Leśnikowski zakończył posiedzenie komisji o godz.
13.56.

Protokolant Przewodniczący Komisji Budżetu, 
(-) Anna Kuras          Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

      (-) Adam Leśnikowski


